

澳門稅務制度發展動態 - 「轉讓定價」新概念與規則研討會

Macau taxation development seminar: Transfer pricing fundamental concepts and new rules

2025-04-24 (日期更改 **Date Changed**)

合辦機構 *Co-hosted by* :



澳門法律交流協進會
MACAO LEGAL EXCHANGE AND PROMOTION ASSOCIATION
ASSOCIAÇÃO DE INTERCÂMBIO E PROMOÇÃO JURÍDICA DE MACAU



支持機構 *Supported by* :



日期及時間 Date and time	日期更改 <i>Date Changed</i> 2025 年 4 月 24 日，晚上 6:00 – 8:30 24 April 2025, 6:00 pm – 8:30 pm 6:00 – 6:30 登記 Registration 6:30 – 8:30 研討會 Seminar
地點 Venue	澳門理工大學 1 號演講廳 Lecture Theatre No.1 of Macao Polytechnic University
語言 Language	廣東話 Cantonese
費用 Fee	免費 Complimentary
證書 Certification	出席了是次研討會百分之九十或以上時間之人士可獲頒發出席證書 Certificate will be issued to participants for attending 90% or above of the seminar

本次研討會重點 **Seminar Highlights**

澳門特別行政區立法會通過了《稅務法典》，引入了一系列全面規範，重新定義了澳門稅收制度內的稅務居民、常設機構、稅務代理人、來源地和轉讓定價等關鍵概念。

澳門註冊會計師公會將與澳洲會計師公會及澳門法律交流協進會在澳門理工大學合辦研討會，邀請德勤中國的專家，包括轉讓定價服務稅務總監曾蔚女士，企業稅務服務合夥人包嘉茵女士，澳門法律交流協進會會長黃景禧先生，以及亞瑪芬體育亞太區稅務高級經理謝兆豪先生。他們將分享對澳門新轉讓定價法規和稅務法典的見解，以及中國大陸和香港現行的稅收實踐。

The Legislative Assembly of the Macau Special Administrative Region (SAR) passed the bill for approval of Tax Code, introducing a comprehensive set of regulations that redefine key concepts such as tax residency, permanent establishment, tax agents, territorial basis, and transfer pricing within Macau's tax framework.

Macau Society of Registered Accountants is delighted to co-organise a seminar with CPA Australia and Macao Legal Exchange and Promotion Association at the Macao Polytechnic University featuring the experts from Deloitte China, Ms Flora Zeng, Tax Director of Transfer Pricing Services, and Ms Ka Yan Pau, Tax Partner of Business Tax Services, Mr Joaquim Vong, Chairman of Macao Legal Exchange and Promotion Association and Mr Vincent Tse, Asia Pacific Senior Tax Manager of Amer Sports Group. They will share with you their insights on the new transfer pricing regulations and tax code in Macau, along with the existing tax practices in mainland China and Hong Kong.

澳門稅務制度發展動態 - 「轉讓定價」新概念與規則研討會

Macau taxation development seminar: Transfer pricing fundamental concepts and new rules

2025-04-24 (日期更改 **Date Changed**)

合辦機構 Co-hosted by :



澳門註冊會計師公會
Associação de Contabilistas Registados de Macau
Macau Society of Registered Accountants



澳門法律交流協進會
MACAO LEGAL EXCHANGE AND PROMOTION ASSOCIATION
ASSOCIAÇÃO DE INTERCÂMBIO E PROMOÇÃO JURÍDICA DE MACAU



支持機構 Supported by :



報名表 (請用正楷填寫)

Enrollment Form (Please use block letters)

電郵 Email: acrm@acrm.org.mo

姓名 (先生/小姐/女士)

Full name (Mr. / Miss/ Ms.) _____

會員

Member

非會員

Non-member

職位

Position _____

機構名稱

Organization _____

手提電話

Mobile _____

電郵

Email _____

如有任何查詢，歡迎致電 (853) 2855 3380

請先填妥報名表，並於 2025 年 4 月 11 日或之前電郵至 acrm@acrm.org.mo 或 acrm_mo@hotmail.com 予澳門註冊會計師公會。由於名額有限，會員的報名會優先考慮，本會將在 4 月 16 日或之前通知閣下的錄取情況。

For further information, please contact (853) 2855 3380

Please send the filled enrolment form to the email of Macau Society of Registered Accountants (acrm@acrm.org.mo or acrm_mo@hotmail.com) on or before 11 April 2025. Due to the seat limitation, member's registrations will be given priority. We will notify you the status on or before 16 April.